

Chinese New Year is just around the corner! Some reminders for the month of February:

Parent/Teacher Conference – Feb. 20, 2016

NOTICE: Parent teacher conference has been rescheduled to February 20, 2016.

Class will end 15 minutes ahead of usual time (Morning: 11:45am, Afternoon: 3:15pm). Doors will be unlocked at 11:30am for morning classes, and 3:00pm for afternoon classes.

Parents are encouraged to ask teachers any questions they have regarding their child's studies.

No School – Feb. 13, 2016

There will be **no school on February 13, 2016** due to Family Day and Chinese New Year. We hope that students and their families enjoy their break!
Classes will resume on February 20, 2016.



Snack Sale – February 20, 2016

Our monthly snack sale will take place on February 20, 2016. We will be selling a variety of Chinese buns, as well as juice, for \$1.00 each. Students can purchase these snacks at break times. Please bring money to school to support the Snack Sale.

通訊

2016 年 2 月

新年快到了，請留意以下幾個通知：

家長教師見面會：2016 年 2 月 20 日

請注意：家長教師見面會改至 2016 年 2 月 20 日。

當天的上課時間將提前 15 分鐘結束（上午班：11:45，下午班：3:15）。學校大門會在上午 11:30 和下午 3:00 打開。

如有任何關於孩子學習的疑問，我們鼓勵家長多與問老師溝通。

學校放假-2016 年 2 月 13 日

因家庭日和中國新年，2016 年 2 月 13 學校放假一天。祝願大家新年快樂！
2016 年 2 月 20 日學校放假恢復上課。



小吃義賣活動：2016 年 2 月 20 日

每月一度的小吃義賣活動將如期進行。我們將一如既往以一元的價格售賣多種中式麵包和果汁。學生可以在小休時間前來選購，請帶上零錢支持我們的活動。

Chinese New Year is just around the corner! Some reminders for the month of February:

Parent/Teacher Conference – Feb. 20, 2016

NOTICE: Parent teacher conference has been rescheduled to February 20, 2016.

Class will end 15 minutes ahead of usual time (Morning: 11:45am, Afternoon: 3:15pm). Doors will be unlocked at 11:30am for morning classes, and 3:00pm for afternoon classes.

Parents are encouraged to ask teachers any questions they have regarding their child's studies.

No School – Feb. 13, 2016

There will be **no school on February 13, 2016** due to Family Day and Chinese New Year. We hope that students and their families enjoy their break!
Classes will resume on February 20, 2016.



Snack Sale – February 20, 2016

Our monthly snack sale will take place on February 20, 2016. We will be selling a variety of Chinese buns, as well as juice, for \$1.00 each. Students can purchase these snacks at break times. Please bring money to school to support the Snack Sale.

通讯

2016年2月

新年快到了，请留意以下几个通知：

家长教师见面会：2016年2月20日

请注意：家长教师见面会改至2016年2月20日。

当天的上课时间将提前15分钟结束（上午班：11:45，下午班：3:15）。学校大门会在上午11:30和下午3:00打开。

如有任何关于孩子学习的疑问，我们鼓励家长多与老师沟通。

学校放假-2016年2月13日

因家庭日和中國新年，2016年2月13日學校放假一天。祝願大家新年快樂！
2016年2月20日學校放假恢復上課。



小吃义卖活动：2016年2月20日

每月一度的小吃义卖活动将如期进行。我们将一如既往以一元的价格售卖多种中式面包和果汁。学生可以在小休时间前来选购，请带上零钱支持我们的活动。